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Verslag van de vergadering van de gemeenteraadscommissie financiën van 26 
november 2019 
 
 
Aanwezige leden : Louis Haerinck (LH), Marleen Prat (MP), Carl De Donder (CD), 

Jurgen Beke (JB), Philip Ghekiere (PG), Rolande Libert (RL), Sandra 
De Leeuw – Goussey (SD), Arne Desmet (AD) 

 
Aanwezig : Claude Croes (CC), Regine Rooryck (RR), Bert Schelfhout (BS), 

Louis Vanderbeken (LV), Matthias Vanneste (MV) 
 
Verontschuldigd : Dirk Demeurie (DD), Frans Kemseke (FK), 
 
 
__________________________________________________________________________ 
 
 
De voorzitter opent de zitting om 20.00u (raadzaal gemeentehuis).  Hij geeft mee dat er twee 
verontschuldigden zijn.  De raadsleden die geen lid zijn van de commissie, kunnen ook mee 
debatteren. 
 
1. Verslag CF 03.19 
 
 Het verslag wordt unaniem goedgekeurd. 
 
2. Meerjarenplan 2020-2025 
 
 De voorzitter overloopt de opbouw en het proces van totstandkoming van het MJP en 

bedankt hierbij alle diensten.  De bundel bevat alle schema’s, de strategische nota met 
alle prioritaire acties, en het overzicht van doelstellingen, actieplannen en acties.  Op 
de zitting van heden zullen de acties per schepen overlopen worden. 

 
a) Claude Croes 

Actie 4.06.1 nieuwbouw en renovatie de Beuk en de KIM zal nog starten in deze 
legislatuur.  Er worden extra uren voorzien voor refter, poetsen, en opvang.  Actie 
4.04.2 brugfiguur voor het basisonderwijs wordt ingezet voor alle scholen in Deerlijk.  
De netoverschrijdende samenwerking zal evolueren met als doel een 
netoverschrijdende scholengemeenschap vanaf 1 september 2020.  Filip Terryn 
vraagt wat de brugfiguur doet.  LV legt uit en stelt dat de brugfiguur staat tussen het 
onderwijs, de ouders en leerlingen, en het sociaal huis.  Filip Terryn vraagt of die 
persoon ook zal instaan voor de geplande taalcursussen.  LV antwoordt dat dit via 
vrijwilligers zal gebeuren.  De brugfiguur moet nog aangesteld worden.  We mikken 
op een halftijdse tewerkstelling, met een eerder sociaal gericht profiel.  PG vraagt of 
we de eerste zouden zijn met een netoverschrijdende scholengemeenschap.  CC 
antwoordt dat in de hoedanigheid dat wij het zien, het hier pionierswerk is. 
 

b) Sandra De Leeuw-Goussey 
Wat betreft personeel legt SD uit dat de maaltijdcheques zullen verhogen, alsook de 
bijdrage 2e pensioenpijler.  We voorzien verder een fietsleasing en 
zwembadabonnementen voor het personeel dat ze zal gebruiken.  Wat betreft 
organisatiebeheersysteem zal er werk gemaakt worden van werken op afspraak, de 
mogelijkheid voor thuiswerk zal bekeken worden, we creëren flexibele werkplekken, 
en de volgende stap naar een eventuele fysische integratie zal bestaan uit het 
uitwerken en berekenen (kostprijs) van een plan.  LH vraagt wie thuis zal kunnen 
werken.  SD geeft mee dat we eerst zullen bekijken bij welk werk en in welke functies 
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dit mogelijk is ; het is tevens een verhaal van digitalisering, dit zal stapsgewijs 
ingevoerd worden.  Tenslotte wat betreft lokale economie legt SD uit dat de 
aanwerving van een city marketeer / communicatiespecialist voorzien is, wat meer is 
dan louter een ambtenaar lokale economie.  We maken werk van de versterking en 
de verfraaiing van de kernen.  We stellen een beleidsplan lokale economie op.  Het 
MJP bevat ook een aantal acties zonder budget op zich: dit zijn acties om uit te 
werken door deze nieuwe aanwerving. 
 

c) Regine Rooryck 
Er wordt een halftijdse mobiliteitsambtenaar aangeworven.  Verder zullen we 
investeren in wandel- en fietsinfrastructuur en het trage wegennet.  We willen ook 
zwaarverkeer weren in Sint-Lodewijk in samenwerking met de politiezone.  De 
patrimoniumdossiers fysieke integratie gemeente-OCMW, herlokalisatie depot en 
scholen Beuk en KIM zijn dossiers met kredieten die al in het meerjarenplan 2014-
2019 voorzien zijn.  Deze acties worden wel hernomen.  Wat betreft cultuur zullen we 
de verenigingen financieel blijven ondersteunen.  We vieren ook 40 jaar d’Iefte.  Er 
komt ook een studie over de vrijetijdsinfrastructuur en herlokalisering Terra, en enkele 
dringende ingrepen aan d’Iefte.  De bib wordt meer een ontmoetingsplaats.  Tenslotte 
maken we een nieuwe toeristische kaart. 

 
d) Bert Schelfhout 

We zoeken een externe partner voor onze uitdagingen op vlak van rioleringen.  Deze 
beschikt over meer expertise.  De inkomsten uit de BOT blijven dan bij de partner.  
Meer details komen aan bod op een latere gemeenteraad.  Verder werken we aan de 
opwaardering van onze kernen Molenhoek (met private partner), Sint-Lodewijk, 
Belgiek (samen met heraanleg wegenis) en centrum (inclusief voormalige 
brandweersite).  Wat betreft de jeugd behouden we de subsidies voor lokalen en 
steunen we verder het jeugdhuis.  We voorzien een stuk grond voor de KSA, en 
versterken het Bokkeslot.  We werken verder via Woonwijs (samenwerking 5 
gemeenten).  We zullen onze communicatie moderniseren zowel intern als extern.  
We zetten een communicatiestrategie op.  We zorgen voor een opwaardering van het 
Gaverdomein en willen het geheel aantrekkelijker maken.  We wensen een bos in 
Sint-Lodewijk, wel moeten we eerst een geschikte locatie vinden.  Het moet een 
recreatieve plaats worden, ook als verbinding tussen andere natuurlokaties. 

 
e) Louis Vanderbeken 

Op vlak van welzijn zetten we in op armoedebestrijding (voeding, …), verder op 
senioren (thuiszorg, digitalisering, vereenzaming, …), ook op verderzetting van 
Zorgzaam Deerlijk, en tenslotte op vrijwilligerswerking.  Wat betreft feestelijkheden 
werven we een evenementencoach aan en we voorzien een centraal 
evenementenloket.  Op vlak van erediensten zullen we de zuidwestgevel aanpakken 
van de kerk in Sint-Lodewijk.  FT vraagt hoever we moeten gaan in het ondersteunen 
van de kerkfabrieken.  LV antwoordt dat er een grondige oefening gebeurd is naar 
aanloop van de meerjarenplannen van de kerkfabrieken zelf.  Deze zullen op de 
gemeenteraad in december komen. 

 
f) Matthias Vanneste 

Wat betreft de voormalige brandweersite is er een startnota in aanmaak om dan mee 
te geven aan de ontwerper die zal aangesteld worden via Leiedal / Winvorm.  De 
uitvoering zal nog in deze legislatuur gebeuren.  Verder voorzien we de bevriezing 
van woonuitbreidingsgebieden.  Er komt een nieuw beeldkwaliteitsplan en een 
beleidsplan ruimte.  Deze vervangt het gemeentelijk ruimtelijk structuurplan.  Op vlak 
van digitalisering en ICT zullen we werken aan de digitale handtekening, software 
voor facility management, de omgang met binnenkomende post, een centraal 
dossierbeheer, de aanwerving van de IT-medewerker (voor software en procesmatig 
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werk), een e-loket, flexwerk en thuiswerk, een nieuw tijdsregistratiesysteem, en een 
nieuw toegangscontrolesysteem, mobiele werkstations, opleiding van ons personeel 
in onze tools, een nieuwe serverstructuur, en nieuwe telefonie.  Wat betreft sport 
willen we een nieuwe topsportvloer in de sportbeuk, en een nieuwe toplaag in de 
Gaverhal.  Het nieuwe zwembad is al bijna klaar.  Er komt voor het voetbal een nieuw 
veld of kunstgrasveld.  FT vraagt naar de gepland studie Tapuitstraat.  MV licht deze 
verder toe.  Verder zullen we het zwerfvuil bestrijden via verschillende acties.  
Tenslotte pakken we het hoog energieverbruik aan bij bewoning.  CDD pleit voor 
blijvende aandacht voor bovenliggende beleidsplannen want bijkomende bebouwing 
of industriezone zijn extra inkomsten.  Er zijn 3 zoekzones voor mogelijk bijkomende 
industrie. 

 
 
De voorzitter dankt de burgemeester en schepenen voor hun uitvoerige toelichting.  Verder 
licht AD de wettelijke schema’s toe.  BS vult aan dat het bestuur wenst te investeren en dat 
daardoor de schulden zullen stijgen, maar dat er geen nieuwe belastingen of verhogingen 
van de bestaande belastingen zullen komen. 
 
Advies MJP 2020-2025 gemeente en OCMW: unaniem gunstig 
 
De voorzitter houdt nog een slotwoord over het meerjarenplan. 
 
 
 
4. Varia 
 

1) De burgemeester licht het punt van GR november toe omtrent de politiezone 
Gavers, met name het budget en het meerjarenplan.  Hiervoor werden powerpoint 
handouts verdeeld. 

2) Verder licht de burgemeester hetzelfde toe omtrent de hulpverleningszone Fluvia.  
Ook hiervoor waren documenten beschikbaar. 

3) De voorzitter houdt een rondvraag: er zijn geen verdere variapunten. 
 
Daarna sluit de voorzitter om 22.00u de vergadering. 


